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Frågor och förslag från D 233:s distriktsmöte den 23 mars 2014 i Falun                 

till Rådsmötet 11 - 13 april 2014 i Linköping. 

 

 
1. Upplösning av klubb. På sid 256 i Handboken står de hur man går tillväga vid en ”Upplösning 

av klubb”.  Frågan om upplösning av en klubb måste diskuteras med distriktets VU. MEN 

enligt nationalrepresentanten ska även ett protokoll skickas till nationalrepresentanten, vilket 

inte står i texten på sid 256. Däremot ska den klubb som ska upplösas skicka ett protokoll till 

nationalrepresentanten från det möte i klubben då det bestämdes.  

Fråga: Vad är det som gäller? 

 

2. Måste varje klubb beställa det antal matriklar som motsvarar antalet medlemmar eller kan de 

beställa ett mindre antal matriklar? Det blir alltid några matriklar över. Är kostnaden för 

matrikeln inbakad i medlemsavgiften? Måste utskick av matriklarna ske i mitten av juli när 

många är bortresta eller bor på sina lantställen? Det ställde till problem för många. 

 

3. Från vem beställer man nya Medlemsbrev? Det bör kanske stå i Handboken. Ett önskemål var 

också att Medlemsbrevet borde finnas på Hemsidan så att varje klubb kan hämta upp den själv 

och kopiera, precis som man idag kan göra med Inner Wheel broschyren. 

 

4. DVD:n om ”Fotbollsdoktorn/Garissa” har varit mycket uppskattad, 8 klubbar av 11/12 har 

hittills sett den i vårt distrikt. Den har gjort ett starkt intryck och synpunkterna är:   ” Nu vet vi 

vad pengarna går till”. Önskemål att det görs motsvarande DVD:n om Narkotikasökhundarna 

och Inner Wheeldoktorn och att varje distrikt får ett eller två exemplar. En fråga var också om 

DVD:n ”Fotbollsdoktorn”, kan IW köpa rättigheterna  till DVD:n för att sedan lägga ut den på 

Hemsidan? 

 

5. D 233:s klubbar har som en av målsättningarna att göra Inner Wheel bättre känt bland 

allmänheten.  

Fråga: Vad gör SIWR för att göra Inner Wheel bättre känt?  

 

6. Finns det intresse i distrikten för att samordna en bussresa till Convention i Köpenhamn? 

 

 

 

Distriktsmötet den 23 mars var mycket positivt med en fin stämning. Många kloka synpunkter, 

frågor och förslag kom upp. Frågorna och förslagen ovan har vi lovat att ta med oss till 

Rådsmötet. 

 

 

Vänliga IW-hälsningar 

 

Maj-Britt Wickberg 

Distriktspresident D 233 


